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Łukasz Kłosek 
Radny Miasta Rybnika 
 
Rada Miasta Rybnika 
ul. B. Chrobrego 2 
44-200 Rybnik 
kom. 509 900 116 
 
 

Szanowny Pan 

Piotr Kuczera 

Prezydent Miasta Rybnika 

 

Interpelacja w sprawie interpelacji składanych przez radnych miasta Rybnika. 

 

 Szanowny Panie Prezydencie, 

Z związku z zauważoną przeze mnie znaczącą aktywnością niektórych radnych miasta 
Rybnika w zakresie składanych interpelacji proszę o przekazanie najważniejszych 
statystyk. 
 
1. Proszę o wskazania podium wśród radnych, którzy złożyli najwięcej interpelacji w 
obecnej kadencji Rady Miasta Rybnika? 

2. Które Wydziały Urzędu Miasta Rybnika są najbardziej obciążone obowiązkiem 
odpowiedzi na składane pisma i interpelacje przez radnych? 

3. Która interpelacja wymagała największego zaangażanowania służb miejskich, a   
odpowiedź była najobszerniejsza? 
4. Ile łącznie interpelacji zostało złożonych w całej poprzedniej kadencji, a ile jest to 
obecnie? 
5. W jaki sposób liczba składanych interpelacji przez radnych wpływa na 
funkcjonowanie Urzędu Miasta i obsługę „zwykłych” mieszkańców przez 
pracowników Urzędu? 

6. Czy w związku z wzrostem liczby pism i interpelacji rozważa Pan zwiększenie 
etatów w UM Rybnika, w tym w Biurze Obsługi Rady? 

 
 
Z poważaniem 

 
 

 Łukasz Kłosek 


